
 

   

Protokoll fört vid Svenska Tyngdlyftningsförbundets 

styrelsemöte nr 5 2022/23, den 10 december, § 64-80 

 

Plats: Idrottens Hus, Stockholm 

Tidsåtgång: Kl 09.00-15.00  

Närvarande: Joakim Eriksson, Thomas Norlander, Helene Johage, Andreas Andrén, 

Patrik Helgesson, Elisabeth Hagman, Emma Engdahl och Sebastian Nurmi (GS). 

 

§64 Mötet öppnades 

 

§65 Val av sekreterare och justerare  

Emma Engdahl sekreterare, Helene Johage och Patrik Helgesson justerare. 

 

§66 Fastställande av dagordning 

Dagordningen fastställdes. 

 

§67 Genomgång av föregående protokoll och AU-protokoll 

Godkändes och lades till handlingarna. 

 

§68 Styrelsens spelregler 

a) Styrelsen gick igenom och pratade om spelreglerna som skickas ut. Helene 

Johage ska göra ett förtydligande på en formulering och sedan skicka ut igen. 

Styrelsen kommer inledningen på varje möte att gå igenom spelreglerna och prata 

om dem. 

 

b) Kompletteringen av Off rep-policyn som gjorts till mötet gicks igenom. 

Dokumentet beskriver vad den som är officiell representant från styrelsen på 

mästerskap ska göra och har för ansvar.  

 

Beslut: Styrelsen fastställde off rep-dokumentet. 

 

c) Ordförande Joakim Eriksson hade kommit med ett skriftligt förslag att höja 

summan för förlorad arbetsinkomst för den styrelseledamot som åker på uppdrag.  

 

Beslut: Att höja dagssumman för förlorad arbetsinkomst från 1 000 till 2 000 kr 

och utreda vidare om arvodet för domare, coacher med flera.  

 



 

   
 

§69 GS-rapport 

Sebastian Nurmi gick igenom GS-rapporten och ägnade en stund att presentera 

den nya hemsidan som kommer att släppas under december. 

 

§70 Kommittérapporter 

a) Domarkommittén – Elisabeth gick igenom och berättade att lag-SM var 

problematiskt att få domare till.  

 

b) Marknadskommittén – Andreas gick igenom att han Sebastian samlat andra 

förbund, framstående i sponsringsarbete, för att diskutera sponsring och dela 

erfarenheter.  

 

c) Tävlingskommittén – Emma redogjorde för arbetet med seriebestämmelserna där  

föreningarna involverats. Styrelsen diskuterade ändringar i kalendern, bland annat 

om att arrangera SM i juli och junior-SM i september/oktober. En arbetsgrupp 

bestående av en person från TK, DK och Atletkommittén, samt Andreas och en 

person som representerar elitserieföreningar ska jobba tillsammans för att komma 

fram med ett bättre semifinalförslag samt göra en djup och grundlig ändring av 

seriebestämmelserna till nästa år. 

 

Beslut: Att med vissa förändringar godkänna TK:s förslag på seriebestämmelser 

för 2023 och även beslut om korrigering av tävlingskalendern om det fungerar för 

föreningar som redan tackat ja till arrangörskapet.  

 

d) Veteran/masters – Thomas gick igenom sin rapport och berättade om +65-

ledarutbildningen som ska hållas i januari.  

 

e) Atletkommittén – Sebastian gick igenom det senaste protokollet från kommittén. 

 

Beslut: Att planera för en gemensam helg för alla kommittéer under 2023. 

 

§71 Internationella rapporter 

Patrik gick igenom regeländringar som har kommit och informerade att det nu till 

slut kommit fram en ny Sinclairtabell som Svenska Tyngdlyftningsförbundet 

kommer att använda. Emma tar hand om den. 

 

Beslut: Att använda den nya Sinclairtabellen från 1 januari 2023. 



 

   
 

§72 Ekonomisk rapport 

Sebastian redogjorde för den ekonomiska rapporten och berättade att vi i 

december haft en första avstämning med revisorassistenten för att styra upp 

bokslutet. Förbundet går mot ett större plusresultat beroende på de återstarts- och 

projektstöd som vi fått tillåtelse av RF att använda även under 2023. De medlen är 

ändamålsbestämda.  

 

§73 Verksamhetsplan 2023 

Sebastian gick igenom verksamhetsplanen och målen för 2023 som justerats sedan 

förra mötet. Styrelsen tyckte det såg bra. Elisabeth fråga om en specifik formulering 

som Sebastian skulle kolla upp och förtydliga.  

 

Beslut: Att godkänna verksamhetsplanen 2023 med den justering som kom in.  

 

§74 Kommunikationsstrategi 

Sebastian presenterade kommunikationsstrategin som tagits fram utifrån det 

material som kansliet samlat på sig genom samtal och tidigare erfarenheter. 

Tanken är att strategin ska ge oss en grund att stå på och en kortare 

sammanfattande version ska finnas med i vårt mål- och strategidokument Svensk 

Tyngdlyftning Vill.  

Beslut: Att fastställa kommunikationsstrategin. 

 

§75 Utbildningsprojekt 

Elias Hejdenberg var på plats för att gå igenom och berätta om vad som hänt sedan 

sist gällande utvecklingsmodellen och utbildningssystemet. Den senaste tiden har 

Elias arbetat med att få ihop och paketera utvecklingsmodellen. Just nu färdigställs 

den grafiska modellen och olika informationsfilmer klipps för att kunna publiceras. 

Elias har även rekryterat instruktörer för våra kommande tränarutbildningar, och 

har i skrivande stund nio som är klara. Dessa instruktörer är aktuella för nivå 1-

kursen i det kommande systemet och vissa av dem är även aktuella för högre 

utbildningar. Vår ambition för den första generationen av instruktörer är att sprida 

dem över landets nio distrikt, så att det finns en instruktör relativt lokalt. På så sätt 

minskar vi deras resor och ökar igenkänningsfaktorn för de som går kursen. Under 

den närmsta tiden publicerar vi information externt mot våra medlemmar med den 

färdigställda utvecklingsmodellen och en beskrivning av utbildningssystemet. Den 

20-22 januari samlas alla blivande instruktörer i Stockholm för att gå igenom nivå 



 

   
1-kursen och dess material. Styrelsen diskuterade och ställde frågor kring 

presentation samt tackade för ett gediget arbete. 

 

§76 Övriga frågor 

Albana Makolli, som började som ny föreningsutvecklingsansvarig på förbundet den 

5 december, var på plats för att presentera sig.   

 

§77 Idrottspolitiskt arbete 

Styrelsen beslutade att hänskjuta denna punkt till nästa styrelsemöte.  

 

§78 Beslut tagna under mötet 

Emma gick igenom vilka beslut som har tagits.  

 

§79 Kommande möte 

Nästa möte är den 19 januari. 

 

§80 Mötet förklarades avslutat 

 

 

Vid protokollet: 

 

 

____________________ 

Emma Engdahl, sekreterare 

 

 

 

_____________________     __________________________ 

Helene Johage, justerare                                              Patrik Helgesson, justerare 

 

 

 

 

 

  


